

It was moved by Mr. Deakon,

—That the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, provided that at least five members are present and that both the Government and Opposition are represented.

*The motion carried, on division*

On motion of Mr. Valade, it was

*Resolved*,—That the Subcommittee on Agenda and Procedure be comprised of the Chairman, the Vice-Chairman and three other members appointed by the Chairman after the usual consultations with the Whips of the different parties.

Various suggestions were made and the Chairman indicated that the Subcommittee on Agenda and Procedure would meet in the near future to discuss the procedure to be followed by the Committee in considering its Orders of Reference.

At 10.25 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

[Text]

TUESDAY, November 18, 1969.

(2)

The Standing Committee on Justice and Legal Affairs met at 3.35 p.m. this day. The Chairman, Mr. Tolmie, presided.

*Members present*: Messrs. Brewin, Cantin, Chappell, Deakon, Forget, Gervais, Gibson, McCleave, McQuaid, Sullivan, Tolmie, Woolliams—(12).

*Also present*: Mr. Schumacher, M.P.

The Chairman announced the names of the members designated to act with him and the Vice-Chairman (Mr. Gervais) on the Subcommittee on Agenda and Procedure, namely Messrs. Brewin, Cantin and Woolliams.

The Clerk of the Committee read the Order of Reference dated November 6, 1969.

Il est proposé par M. Deakon,

—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour entendre les témoignages et à en autoriser la publication en l'absence d'un quorum, pourvu qu'au moins cinq membres soient présents et que le Gouvernement et l'Opposition soient représentés.

*La motion est adoptée, sur division.*

Sur la proposition de M. Valade,

*Il est décidé*,—Que le sous-comité du programme et de la procédure soit formé du président, du vice-président et de trois autres membres désignés par le président après les consultations d'usage avec les whips des différents partis.

Certaines suggestions sont faites et le président mentionne que le sous-comité du programme et de la procédure se réunira sous peu afin de discuter de la procédure du Comité lors de l'étude de ses ordres de renvoi.

A 10 h. 25 du matin, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

[Traduction]

Le MARDI 18 novembre 1969

(2)

Le Comité permanent de la justice et des questions juridiques se réunit aujourd'hui à 3 h. 35 de l'après-midi. Le président, M. Tolmie, occupe le fauteuil.

*Présents*: MM. Brewin, Cantin, Chappell, Deakon, Forget, Gervais, Gibson, McCleave, McQuaid, Sullivan, Tolmie, Woolliams—(12).

*Aussi présent*: M. Schumacher, député.

Le président fait connaître les noms des membres qui ont été désignés pour siéger avec lui et avec le vice-président (M. Gervais) au sous-comité du programme et de la procédure, notamment MM. Brewin, Cantin et Woolliams.

Le greffier du Comité lit l'ordre de renvoi en date du 6 novembre 1969.